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Üyelerinin hazrr bulunduklan göriilmüştlir.

2023 MART AYI OLAĞAN MEcLİsİ

BİRoL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri 6 Şubat Pazartesi gilnü Kahramanmaraş merkezli

depremde binlerce vatandaşımızı kaybettik. Toplamda l0 ilimizde büyük yıkımlara sebep

olan ülkemize derin acılar yaşatan büyük felaket de hayatlann kaybeden vatandaşlanmıza

Allahtan rümet diliyorum. Yaralı vatandaşlanmrza acil şifalar diliyorum. Ülkemizin başı sağ

olsun. Allü bir daha böyle acıları ülkemize yaşafnasın. Hayatlannı kaybeden kardeşlerimiz

için sizleri bir dakikalık saygı duruşuna ve ardından milli marşrmız istiklal marşımızı

okumaya davet ediyorum. Değerli meclis üyeleri bizleri kepez belediyesi sosyal medya

hesaplanmızdarı ve televiryonlan başında carılı yayında ideyen kıymetli hemşerilerim değerli

biiırokratlanmız ve basınımızrn giizde temsilcileri sizleri saygı ile sevgiyle selamlıyorum.

2023 yılı mart ayı belediyemiz olağan meclis toplantımızı açmadan önce şubat a},ı n kısa bir
değerlendirmesini yapmak istiyorum. 6 Şubat pazartesi günü dilnya tarihinin en büyük karasal

depremlerinden birini yaşadık. Kahramanmaraş merkezde olmak üzere 10 ili etkileyen

depremde 7 .7 ve 7.6 büyUklUğiindeki depremlerin ardından kepez belediyesi olarak yaıalan
beraber satmak için hemen harekete geçtik ve yardım kampanyasını başlattık 8 Şubat

Çarşamba gilnü 2 tır ihtiyaç malzemesi 9 şubat Perşembe giinü yine 2 tır ihtiyaç malzemesi
Hatay Samandağ a gönderdik 4 tr l0 şubat Cuma gilnü l fir yine ihtiyaç malzememizi

Osmaniye ilimize gönderdik yaııi hızhca ilk hafta içinde 5 hr ihtiyaç malzemelerimizi 4 tınnr
Hatay l tınnr da Osmaniye ye gönderdik. 15 Şubat Çaşamba giinü belediye meclis üyemiz
sayın Nejdet UÇAR başkanlığında sıcak yemek yapan aş eümizi Hatay Samandağ a
gönderdik sabahlan sıcak çorba akşamları 3 çeşit sıcak yemek dağıtımıru gerçekleştirdik.
Kıymetli bir organizasyona öncültik eden meclis üyemiz Sayın Nejdet uçara ve kepez

belediyemizin krymetli personellerine buradan teşekkürlerimi srınuyorrım bunula birlikte ttiırn

bu yaıdımlarda büyfü destekler sunan başta Kepezli ve Çanakkaleli hemşerilerime de

saygılanmr sunuyorrım. Değerli meclis üyesi arkadaşlanm

q 1

u

teşekkiiıle nmı ş



kıymetli kamuoyu aynca teknik personellerimiz iş makinamız ve damperli kamyonumuz
cenaze aıacımlz Çanakkale valiliğin talimatı ile koordinasyon merkezinde Osmaniye başta

olmak iizere Hatay da çalışmalan oradaki koordinasyon merkezlerin emirleri de bu

ekiplerimiz çalıştılar ve hala daha bölgedeki hasar tespitinde çahşmalarında bulunan

miüendis arkadaşlanmızda şuanda bölgede valiliğin talimatı ile çevre şehircilik bakanlığın
talimatı ile bölgedeki çalışmalannı yilriltilyorlar ttim bu çalışmalarda elimizden geleni

yapaıken bir yandan da kepez belediyesi olarak ta acil durumda neler yapılabileceğiyle ilgili
çalışmalar başlattık ilk olarak beldemizde bulunan 2000 yılından önceki yapılmış bina
stokunun stok]annr tespitine başladık daha sonra kepezimizi depreme dayanıklı ve güçlü hale

nasıl getirebiliriz diye Çanakkale 18 Mart ilııiversitemizin milhendislik fakültesi sayın dekanr

ve çalışma arkadaşlanyla birlikte bir toplantı geçekleştirdik ve silrecin içinde yapacağımız

ortak çalışmalar ile bölgede depreme karşı doğal afetlere karşı ne gibi önlemler almayı
planlamalannı geçtik. Bura da değerli arkadaşlar hep birlikte hatırlarsanrz 2 yıl önce

kepezimizin yer altl haritasını çıkartınak için yaptığımu miko bölgeleme çalışmasının ne

kadar do$u bir karar olduğu ne kadar doğru bir hamle yaptığınxzı maalesef bu depremde acı

bir testini yapmış olduk. Tabi üniversite ile yapacağımız çalışmalarda bu gerçekleştirmiş

olduğumuz mikro bölgeleme çalışmasmda çok büyfü o verilerden faydalanacağımız da

sizlere belirtmek isterim aynca şimdi ben imar müdiiriimiiz Müjgan Hanımı ve jeoloji

miüendisimiz Müsine hanımı kiirsüye davet etmek istiyorum ve kepez ile ilgili ortak bir

bilgileri arkadaşlanm verecekler buyurun arkadaşlar.

MUHSİNE KoCATÜRK: Bilgi verdi.

ııÜıcnx KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ben teşekkiir ediyorum. Müdiire hanm ve çalışma arkadaşının da ifade

ettiği gerçekten biz esasında bu deprem öncesinde belediye olaıak ne kadar duyarlı

olduğumuzu ve ciddi yatınmlar yaptığımızı gördilk. Hatırlarsanız 2020 yılında mikro

bölgelemeyi Kepez'in yaptırmıştık ve hatta onunla ilgilide bir hibe almıştık %50 hibede

almıştık onu yaptınrken buglln o tarihten itibaren o gelen miko bölgeleme raporundan sonra

her ruhsat için başvuranın o bölgedeki o mikro bölgeleme etiltlerinden faydalanılarak ona

göre ruhsatlar ve statikler ona göre hesaplanarak pğelere onaylar verildi yani o çalışmanrn ne

kadar kıymetli olduğu şimdi maalesef bu depremi etilt edince yaşadık. Aynca tabi Müjgan
harumın bizlerde ekibimizler de personel imar kah personeline ilave talepleri vardı onu da hep

beraber biliyorsunuz ocak ayı meclisimizde onayladık ve sözleşmeli 4 peısonel aıkadaşımız

düa tabi 5 kişi biı tanesi veterinerdi ama imar katına 4 personelİmizi imaı katına göreve

başlatmıştık o başlattığımız arkadaşlarda birlikte imar katımıan da daha verimli ve başanh

çalışmalanna destek olduk tabi ki şimdi bu yaşanan iizücü deprem felakeünden sonra imar

servisinin önemi bir kez daha ortaya çrktı son olarak şunu söylemek istiyorum değerli meclis

üyesi arkadaşlarım krymetli kamuoyu biz imar katında bugtlne kadar hiçbir zaman için ve

4yıllık görev yaptığım siire içinde hiç hatır, göniiJ, dost, arkadaş hiçbir giin bile imar servisine

şu proje hızlansın şu proje yardımcı olun hiçbir böyle bir şeyimiz olmadı önerimiz olmadı

talebimiz olmadı ve o aıkadaşlan bugtlne kadar bağmsız çalışma imkanr sağladık yönetim

kurulu olarak belde meclis üyesi arkadaşlanm hiçbiı arkadaşımızda hiçbir müteahhittin

talebini ya işte benim dosyam içeride şu kadar gifuıdiir duruyor şuna bir arkadaşlar ekibimiz
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çalışmaslnı bitir ruhsatınız ondan sorıra çıkar hele hele bu tavnmızın da ne kadaı doğru

olduğu bir kez daha ortaya çıktı bende arkadaşlanma teşekkiir ediyorum hassasiyetle

çalıştıklan için. Evet bu konuda görilş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Bulurun
Mehmet Bey.

MEHMET YAMAN: Başkaıum değerli meclis Kahramanmaraş merkezli depremden
hayatını kaybeden vatandaşlar vatandaşlaıa Allahtan ralımet yakırılanna sağlık diliyorum
yaralı olanlara acil şifalaı diliyorum. Geçmiş olsun Tllrkiye'm Allah bir daha böyle bir
deprem yaşatrnasın başkanım değerli meclis 1999 körfez depreminden iktidan AFAD, Kızılay
yönetenler ibretle ders almadıklannı görüyoruz Kahramanmaraş depreminde AFAD ve

Kızılay kurumlan kanun ve yönetmelik tüiikleriyle verilen sorumluluk ve görevlerini bu
depremde zamanında yerinde görevlerini yerine getirememişlerdir. Depremin 24. Gilniinden
hala televizyon haberlerinde vatandaşlann çadn taleplerini görüyoruz diln Ttlrkiye büyfü
millet meclisinde cumhuriyet Ak Paıti gurubu Kızılay Kızılay'ın deprem sonrasr çadın ve
gıda satışı yapmasıyla ilgili araştırma yönergesi vermişti. Tabi bildiğiniz gibi Ak Parti ve

MHP li vekillerin oylanyla red edilmişti bu kadar acı bu kadaı yıkım bu kadar can kaybı hiç
sorumlu yok suçluyu istifa yok araştırma yok milletle sadece helalleşme istekleri var bu millet
öntine sandık geldiğinde hem hesap soracak hem de helalleşecek kimsenin şüphesi olmasm
geliyor gelmekte olan hepinize saygılaı sunuyorum.

BİROL ARSLANı Teşekkiir ederim. Başka söz isteyen var mı arkadaşlar Nejdet Bey
buyurun lütfen Nejdet Bey'e verelim mikrofonu.

NEJDET UÇAR: Sayın başkanı değerli meclis üyeleri bende size başkanın söylediği şeyden
itibaren yaptığımız şeyler hakkında ve deprem bölgesindeki izlenimleri anlatmak istiyorum

müsaadenizle. Başkanım göreve teşkil ettiğinizden itibaren planlı bir şekilde ekibimizi kurduk

hazırlığımızı yaptık yola çıktık arkadaşlar hataya giıdik hiç de öyle televizyon ekarılanndarı
gördüğilniiz gibi değil ortam her yer yerle bir olmuş daha arabanın içinde içimiz buıkuldu bu

şekilde Samarıdağ'ına vardık Samandağ belediye başkanı tarafından bize kamp yapacağımız
yer gösterildi arabalarımızı çektik eşyalanmra indirdik gittiğimiz gilnttn akşamına hemen

başkanım arkadaşlar yemeğimizi çıkardık hiç müJakata kapılmadan ilk akşamdan yemeğimizi

çıkardık bazı şeyeler de siyaset yapmak istemiyorum bu şeyin siyaseti olmaz hem oradaki

halka hem kepez hallomza Çaııakkale halkımızın hizırıeti olaıak yaptım bir defa siyaseti öne

çıkarmadı-rn bu yapılanlar dedim Çanakkale halkımıan kepez halkımızın size armağanı dedim

herkese bruılan her gelene söyledim. Baktım ebadında insanlar çok bitkin durumda zaten

evlerine giremiyor evleri çok hasarlı Samandağ da su yok elektirik yok çadırda yatıp

kalkıyorlar kimsenin çadın yok derme çatma şeylerle yapmışlar ağaçlannın şeyleriyle bu

şekilde kalıyorlaı başkanım orda diğer devletin yardım şeyleri irtibat kurarak yemek

çıkarmanrn yanında çadır ihtiyaçlannı değerlendirdik ve bunlan Çanakkale kepez halkımızın
sizlere armağanlandır diye oraıun halkına sunduk. Su çok büyfü bir şey burada yemek

pişirmek yemek pişirmek baktım yeterli olmayacak kuyu suyu çok kirli ölçilmü yaptırdım

hemen anında zaten içinde bakteriler gözle görillebilecek şekilde çok büyilk suyun içinde bir
30 tonluk depo buldum ekip arkadaşlarımızın emekleriyle birlikte o suyla birlikte biraz içmesi
daha rahat bir şey oldu yararlı duruma geldi bide biliyorsunuz biz orada bir deprem yaşadık
pazartesi giinü akşamı saYJ .lO srralannda başkanrn kendisi de ordaydı arkadaşlar bu
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anlatılarnaz o zaten depremden sonra arkadaşlanmın ne kadar cengaver olduğunu ne kadar

vatanınr milletini sevgi uğruna bir kez düa yaşadım deprem olduğunda 3 arkadaşım depo

diye bir yerimiz vardı tonlarca bakliyatımızı ambarladığımız yer 3 arkadaşımız içeride kaldı
deprem esasında o bakliyatlar üzerlerine yıkıldı çıkamadılar dışanya ufak tefek yaralandılar

baktım ondan sonra dışanya aldık mutfak yerle bir oldu zaten neyse sabah oldu baktım
etrafımız da ki aş görevi yapan ekipler tek tek depremden sonra gitmeye başladı ekibimi
topladım giizelce konuştuk ekibimizle arkadaşlar biz buraya bu depremden sonra her tarafmız
mahvoldu vanz dediler başkanım tekraı teşkilat şeyimizi kuıduk yavaş yavaş çaiışmaya
devam ettik yani çok büyilk bir hiznet yaptığımıan kanrsındayrm Allah büttln bu şeyleri bize
bu imkanlan verdi onlara sunmarnrza hayır yapanlara A|lah razı olsun haklarını helal etsinler

her tiirlü şeyi değerlendirdik arkadaşlar orada 2 kişi tandım ben bir tanesi Dııru kzım 7

yaşında annesi babası sağ bir şeyi yok arabayı yerleştirdik, erzak kamyonunu arkadaşlar 7

yaşında bir kız çocuğu bu büyfü, burada hazırladığımız şeyleri siz gördiiniiz ekmek

torbalannı baktım onlara alıp alıp göttirüyor alıp alıp götilrilyor tek başına su şişeleri var l
tane götiirdü 2 tarıe götiirdü vermedi mi ağlıyor esas mira l«zrmı tanıdım 3.5 yaşında 2. 3.

A§amı geldi getiıdiler yanıma kucağıma aldım dede demesini öğrettim ona dede dedi aruıemi

arayalım mı dedi arayalım dedim her gilrı geldi yanrma mira her gitn gittik yıkık evlerin
yanına 5dk l0dk onıınla dolaştık evlerin orada bulamadık mı dedi bulacağız krzrm ondan

sonra miranrn bide şeyi vardı aşinalığı soruyonım ona ne istiyorsun kızım makama dede

diyordu ona her giin makama pişirttim orda her giin makama yedi mira sözlerimi

tamamlamak isriyorum.

BİROL ARSLAI\: Mira'nın annesini kaybettik.

NaIDET UÇAR: Tabi Mira annesini depremde kayb€tniş 3.5 yaşında kendisi her giin geldi

dedi annemi arayalım dedi annemi arayalım.

BİROL ARSLAN: peki teşekkilr ediyoruz Nejdet beye evet değeli arkadaşlar maalesef

oradaki bende gittiğim de eşimle birlikte ve meclis üyesi arkadaşım Abbas beyle deprem

bölgesine bizde gittik. Oradaki tablo gerçekten çok kötüydü ama o kötü tabloda gerçekten

Çanakkale belediyemiz ve kepez belediyemiz ortaklaşa kurmuş olduğu o sıcak yemek aş

evinde binlerce hemşerimiz orda vatandaşımızla sabalılan çoıba akşamları da 3 kap 3 çeşit
sıcak yemek dağıtık buna vesile olan herkes den Allah raz olsun allü kabul etsin bende yine

buradan bu organizasyonu diizenleyen arkadaşlanma teşekkiir ediyorum başka söz almak

isteyen arkadaşım var mı buyurun lütfen. Halil başkana verelim lütfen.

HALIL [IYANIK: Sayın başkanım değerli meclis arkadaşlanm ülkemizde meydana gelen ve

l1 il kapsayaıı depremde vefat eden vatandaşlanmıza Allahtan rahmet yaralılara acil şifalar ve

yakınlanna da sabırlaı diliyorum. Teşekkii ederim.

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar var mı? Buyurun lütfen.

VİLDAN UYSAL: Başkanım duygulanmız ortak yani burada siyasi yada şüsi fikir asla

önemli değil hepimiz bira acı yaşadık rabbim bir daha yaşatmasın elbette inşallah yaralar hep

birlikte sanhr.

4

(,



BİROL ARSLAN: Teşekkü ediyorum var mı arkadaşlar başka o halde 2023 yılı mart ayı
olağan meclis toplantımızı açıyoırım. Değerli arkadaşlar bugün bir arkadaşımız mazeret

bildirdi Sayın Erkan KÜRŞAT ERTÜRK mazeretini kabulilnü oylannrza sunuyorum kabul
edenler oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkiir ediyorum. 2023 yılı şubat ayı olağan meclis
toplantı futanaklaıı e-posta ile hesaplannıza gönderildi tutanaklarda maddi veya başka bir hata

var mr eğer yoksa tutanaklaıı okundu olarak kabul edelim mi? AKP gurubu kabul edelim İyi
Parti gurubu kabul edelim chp gurubu o halde futanaklan kabulilnü oy|arıııızz srınuyoıum
kabul edenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Giindemimize geçiyonız giindemimizi okumak
iizere katip üyemiz sayın Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN'e bırakıyorum. Buyurun Sayın
AYGÖREN.

sEvİM özrünx AYGöREN:

l. 2023 Mali Yılı Gelir Tarifesinde İmar ve Şehircilik Müdürlüğü ile ilgili maddelerde
değişiklik yapılması ve yeni maddelerin ek yapılması hususunun göri§ülmesi,

2. Kepez Beldemize gelen depremzede vatandaşlanmıan su abonelik işlemleri hususunun
göriişülmesi,

3. 2023 Mali Yıh Gelir Taıifesinde l .5 "Sözleşme bedeli (abonelik ücreti)" maddesinde
değişiklik yapılması hususunun görüşülmesi,

4. Belediyemiz Meclisinin 2023 yılı Nisan ayında yapacağı toplantnın tarihinin ve yerinin
belirlenmesi hususunun görüşülmesi,

5. Kapanış.

Arz ederim.

BİROL ARSLAN: Teşekkiiır ediyorum. Değerli meclis üyesi arkadaşlanm bugiin 5

önergemiz var önergeleri de Burçin Bey buyurun lütfen.

BURÇİN SOYSAL: İçme suyu Paket Antrna Tesisi İnşaatı işinde kullanmak iizere
maliyetinin%SO'siMerkezi Yönetim Bütçesine konulan Su ve Kanalizasyon Altyapı Pğeleri
(SUKAP)ödeneğinden, kalan %SO'sinin ise İller Bankası A.Ş.den 30.12.2019 taih ve |25962
sayılı Genel Müdiiılilk Makam Olur'u, 17.06.2021 tarih ve 261108l sayılı Yönetim Kurulu
Kararı, 06.07.2022 Ianh ve 33/1058 sayılı Yönetim Kurulu Kararı ile toplam 6.324.372.-
(altırnilyonüçyüzyirmidörtbinüçyiizyetmişiki) TL krediden karşılanmasma karar verilmiştir.
Söz konusu işin ek maliyetinin %50'si SUKAP ödeneğinden karşılanmak iizere kalaıı %o50'si

için İller Bankası A.Ş.den 256.384.-(ikiyilzellialtıbinüçyüzseksendört) TL ek kedi
kullanrlmasına, kediden kaynaklanacak anapar4 faiz, denetim giderleri, komisyon, vergi.
resim, haıç, ücret vs. ödemelerin İller Bankası A.Ş.ce teminat olarak alınacak Belediyemiz
gelirlerinden ve İller Bankası A.Ş. ve Hazine ve Maliye Bakanlığnca dağıtılan yasal
paylanmızın mevzuattaıı kaynaklanan herhangi bir kesinti oranına bağlı kalmaksızın
tamamından (%40'ın dışında ve %100'iine kadar) kaışılanmasın4 kredi teminatına konu
gelirlerden krediye ilişkin ödemelerin kaışılanamaması halinde, bu kıediyle elde edilen tesis,
inşaat ve her nevi gayrimenkul ile araç, gereç ve malzemenin İller Bankası A.Ş.ce talep
edildiği takdirde aynı şartlarda ve talep tarihinde İller Bankası A.Ş. adına ipotek veya rehin
edilmesine, İller Bankası A.Ş. Belediyemize kullandınlacak kıediye ilişkin olarak her tiirlü
sözleşmeyi ve evrakı imzalamaya ve kredi ile ilgili devam eden işlemleri yürütrneye,
Belediyemiz mülkiyetindeki her türlü gayri menkulü İller Bankası A.Ş.ye ipotek veımeye,
Belediyemizin her tiirlü gelir, hak ve alacaklanru İller Bankası A.Ş.ye terhin ve ternlik

lü ticari işletmeyi İller Bankası A.Ş.ye rehin vermeye, İller
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Bankası A.Ş.'nin mevcut mevzuatı ve bunda meydana gelebilecek her tiirlü değişiklik
çerçevesinde, Merkezi Bütçe Kanununun ilgili maddeleri uyannc4 SUKAP kapsamında
yürütiilecek söz konusu işte kullanılmak üzere İller Bankası A.Ş.'den temin edilecek kedi
için, 5393 sayılı Belediye Kanunu'nun 68. maddesinin (d)bendinde belirlenen toplam borç
stoku limitine uyma şartı aranmaksızın 5393 sayılı Belediye Kanunu'ndaki koşullann yerine
getirilmesi kaydıyla kediye konu işle ilgili her tiirlü işlemi yapmaya Belediye Başkanrna
yetki verilmesi hususunda konunun belediye meclisince görtlşülerek kararlanmasını arz ve
tek]if ederim. 02.03.2023 Birol ARSLAN Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri önerge 1 i giindemine ahnmasını oylannıza
sunuyonım. Kabul edenler. Oy birliği ile kabul edilmiştir. Önerge 2

BURÇİN SOYSAL: Kepez Belediyesi meclis başkanlığına Beldemizde Boğazkent Mahallesi
l0. Cadde 5 sayıh adreste Halk Kafe ilnvanlı işletrıenin yanrndaki çıkmaz yolda bulıınan el

emeği ile takı, tekstil vb. iiriinleri tireten kadınlarımıza 1 Nisan - l Kasım tarihleri arasında

sezonluk tahsis edilmek tizere el emeği stantları yer tahsis ve kullanrm ücretlerini belirtilen
tarihlerde sezonluk olarak belirlenmesi ve 2023 Mali Yılı Gelir Tarifesine, Zabıta Müdürlüğü

böli.lmilne 4.9 El Emeği Starıtlan yer tahsis ve kullanm Ücretinin (l Nisan - 1 Kasım tarih]eri

arasında sezonluk) eklenmesi hususunun Belediye Meclisince görüşülerek karara

bağlanmasını arz ve teklif ederim. 02.03.2023 Mehmet YAMAN belediye meclis üyesi.

BİROL ARSLAN: Önerge ikinin giindeme alınmasıru oylarınıza srınuyorum. Kabul edenler.

Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekktir ediyorum. Önerge 3

BURÇİN SOYSAL: Ülkemizde 6 Şubat 2023 tarihinde yaşanan Kalıramanmaraş merkezli

deprem felaketi sonucund4 ileride yaşanacak herhangi bir doğal afet sonucu hem Kepez

Beldesi olarak hazırhklı olmak hem de yaşanan afet sonucu yaıüma mütaç vatandaşlara

destek olabilmek adına yetkili organlarla iş biıliğ içerisinde haıeket edilecek bir Doğal Afet
İstişare Komisyonu kurulması hususunun Belediye Meclisince gört§ülerek karara

bağlanmasınr arz ve teklif edeim. 02.03.2023 İsmail ÖZCAN belediye meclis üyesi.

BİROL ARSLAN: Önerge üçtin giindeme alınmasını oylannıza srınuyonım. Kabul edenler.

Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekktlr ediyorum. Önerge 4

BURÇİN SOYSAL: Kepez'e ilk yerleşen ailelerden olan Emel YILMAZ EGELİ'nin aile

fertleri anrsına "Hacer - Ahmet YILMAZ " isminin Beldemizde uygun görillen bir park

alaıuna isminin verilmesi hususunun Belediye Meclisince görüşülerek karara bağlanmasını

arz ve teklif ederim. 28.02.2023 Mehmet YAMAN belediye meclis üyesi.

BİROL ARSLAN: Önerge dördttn gündeme alınmasını oylannza sunuyorum. Kabul
edenler. Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkitr ediyorum. Önerge 5

B[JRÇİN §OYSAL: Çanakkale İli Kepez Belde Belediyesi olarak hızla artan nüfusumuza,

öğencilerimize ve halkımıza daha iyi hizınet edebilmek amacıyla araç ihtiyacımız olmuşfur.

Halkrmızı ve öğencilerimizi mağdur etırıemek için ihtiyacımız olan l (bir) adet 12 metre

uzunluğunda toplu taşıma otobüsilniln uygun devir ve bedel karşılığı ile İstanbul Büytikşehir
Belediye Başkanlığı'ndan, Belediyemize devir edilmesi için Belediye Başkanına yetki
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verilmesi hususunun Sayn Meclis Heyetince gört§ülerek gerekli karann alınmasınr arz ve

teklif ederim. 02.03.2023 Birol ARSLAN belediye başkanı

BİROL ARSLAN: Önerge beşin giindeme alnmasını oylannıza srınuyonım. Kabul edenler.
Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkiir ediyorum. Evet giindemimize geçiyoruz arkadaşlar
gllndem bir 2023 Mali Yılı Gelir Tarifesinde İmar ve Şehircilik Müdiirlüğü ile ilgili
maddelerde değişiklik yapılması ve yeni maddelerin ek yapılması hususunun göri§ülmesi,

MÜJGEN KAYALIı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Daha önce böyle bir personelimiz olmadığı için bu hizrrıeti verınediğimiz
için veremediğimiz için gelir tarifesinde böyle bir şeyimiz yoktu şimdi o personelleri alınca o
hizrneti biz vereceğiz ve onu belediyemize resmi olarak iş yapacak bunun belirlenmesi için
plan ve bütçe komisyonuna havale edeceğiz arkadaşlar gört§ beyan etmek isteyen var mr? o
halde gtindem bir'i oylannıza sunuyorum giindem l in kira ve bütçe komisyonuna havalesini
kabul edenler. Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkiir ediyorum. Giindem 2. Kepeze
beldemize gelen depremzede vatandaşlarımıan su abonelik işlemlerinin hususunun
görlişülmesi.

özcün «owNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAI\: Teşekktir ediyorum. Evet tabi ki depremden sorıra bölgemize bir göç
yaşandı bununla da birlikte beldemize de yerleşen vatandaşlanmız var. Onlann su ton fiyatıru
metre küpiinü l TL sığınmacı olarak yine su depozito ücretlerinde yine l TL olarak
uygulanmasını oylarınıza kabultlne srınuyonım oylannrza sunuyorum. Görüş beyan etmek
isteyen arkadaşım var mı? Uygundur o halde su ton fiyatı metıe küpü l TL su depozito ücreti
l TL deprern zede vatandaşlanmıza kabul edenler oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkiiır
ediyorum. Giindern 3 2023 mali yılı gelir tarifesinde l/5 1.5 sözleşme bedeli abonelik ücreti
maddesinde değişiklik yapılmasıru hususunun görüşiilmesi

özcün xowNCU: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLANı Burada mevcut isim neydi

Özcün xoyurıCU: Bilgi verdi.

BlRoL ARSLAI\: Sözleşme bedeli gelir tarifemizin içinde mali hizmetlerin tarifesi içinde
mevcut ismi sözleşme bedeli ama bu toplumda bir şey yorum farkma yol açıyor.

özcün xoyuxCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ücret değişikliği değil isim değişikliği diğer belediyeler de bunu aynı

şekilde revize etmiş arkadaşlar görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mr? O halde
oylamaya geçiyorum gifuıdemimizin 3. Maddesi mevcut ismi sözleşme bedeli kabul
edeceğimiz isim değişikliği ilk bağlama ücreti olarak kabul edenler oy birliği ile kabul
edilmiştir teşekkiir ediyorum. Girndem 4 belediyemiz meclisinin nisan aynda yapılacağı
toplantı tarihinin ve yerinin belirlenmesi hususıınun göri§ülmesi.
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BİROL ARSLAN: Öneri nedir Mehmet Bey

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar öneriniz var mı? o halde 5 Nisan Çarşamba saat öneriniz Var
mı? Aynı Vildan Hantm aynr dedi Mehmet Bey aynı dedi o halde 5 Nisan Çarşamba giinü
14:00 da yine burada Turan Mildon tesisinde nisan ayı meclisinin yapılmasını kabuliinü
oylannrza sunuyorum kabul edenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Önerge l

NURDOĞAN BİıcİÇ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlanm ocak ayr meclisimizde biliyorsunuz
içme suyu antma tesisimiz aralık ayında tamamen belediyemize devredildi orda bir ka]an bir
ücret vardı toplam 500.000 (beşytDbin) lira kadar civan ödenek bunun yarrsını ödeyeceğimiz
için ocak ayı biliyorsunuz iller bankasına borçlanma kedi karan almışt* şimdi bu karann
sonrasında iller bankası dan kabul oldu bunu harfıyen böyle bir yetki istiyor iller bankası bu
metin sonrasında toplam 500 küsur bin liralık bize kalan rakam bizim belediye olrak
ödeyeceğimiz ıakam 256 bin 384 lira evet görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var ml o
halde önerge birin kabuliinü oylanrııza sunuyonım kabul edenler sayalım lütfen 12 kabul
reddedenler çekimser oy çokluğu ile kabul edilmiştir değerli kamuoyu bizim yapmaya

çahşhğımız iş halka hizmet etmek elbette ki siyasi görüş farkhhklanmız olabilir ama şu anda
AKP gurubunun yapmış olduğu oylamanrn tasarrufunu kamuoyuna bırakıyorum bakın
Kepez'e içme sulıı antma tesisinin kazandııdığımızla ilgili verilecek olan karara bile evet
diyemiyorlar karar, tahkim kamuoyunun. Önerge iki önergenin Cumhuriyet Halk Partisi ve İyi
Partinin oylanyla kabul edilmiştir teşekkiir ediyorum buyurun önerge iki

sEvİM ÖzrÜnx AYGÖREN3 Beldemizde Boğazkent Mahallesi 10. Cadde No: 5 sayılı
adreste Halk Kafe iinvanlı işletmenin yanındaki çıkmaz yolda bulunan el emeği ile takı, tekstil
vb. iiriinleri iireten kadınlanmıza 1 Nisan - l kasım tarihleri arasında sezonluk tahsis edilmek
i2ere el emeği stantları tahsis ücretinin belirtilen tarihlerde sezonluk olarak belirlenmesi ve

2023 Mali Yılı Gelir Tarifesine, Zabıta Müdiiflüğü bölilmiine 4.9 El Emeği Stantlaıı Tahsis ve

kullanm Ücretinin (1 Nisan - l Kasım tarihleri arasında sezonluk) eklenmesi hususunun

Belediye Meclisince görüşülerek karara bağlanmasuır alz ve teklif edeim. 02.03.2023
Mehmet YAMAN belediye meclis üyesi.

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi kıymetli kamuoyu biliyorsunuz halk kafenin
yanında geçen yıl Ciineyt ARKIN el emekleri stantlannr hep beraber hiznete açmıştık ve bu
yılda tekrar onlann orada sonuçlanmasıyla ile ilgili gelir zabıta müdürlüğümüz gelir tarifesine
eklenecek bu konuda lütfen meclis üyelerimizi bilgilendirirsiniz Cem Bey.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Odan sonraki dağılımı da nasıl olacak onu da paylaşın lütfen o starıtlann
sahiplerinin belirlenmesi.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Peki teşekkiir ederim sorumuz var mı arkadaşlar buyurun lütfen.
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GÜLHANIM KARcl BaRİxaxı Merhabalar bu konuda bir önerim daha vaı ek olarak

depremzede vatandaşlanmız olursa mesela bide gerçekten bu işten hayatını kazanan yani
geçimini sağlayan kadınlanmıza biraz daha hani ya öncelik tanımak artı belki ben

bilemiyorum komisyondan ne çıkacak ücret almamak yarıi öneri sadece öneriyorum

BlRoL ARSLAN: Şimdi Selma hanım plan bütçe koınisyonundaki aıkadaşlar önereceksiniz

onları belki plan bütçe bir şey deyim bence belki ücret almamak değil ama senfonik bir ücret

olarak belirleyebilirler yani arkadaşlar belirleyebiliıler ama onu siz sadece siz plan bütçe da

olmasanız da toplantıyı ideyebilir oıda izleyebilirsiniz önerilerinizi sunabilirsiniz ama taktir

elbette plan bütçe komisyonun ama bu depremzede vatandaşlarla ilgili olan böli.imü de onlar

için bir yine karar alsak tabi geçen yıl 25 standımız vardr ve ucu ucuna doldurmuştuk ama

geçen ki o keyifli geçen yazın ardından bu yıl çok fada talep var yanl yaklaşık şuan 40 civan

var 45 civannda şu anda başvuru vaı 25 stant var bununla ilgili hep beraber sizin huzıırunuzda

bir kurayla bunu belirleyeceğiz ama plan bütçe komisyonunun başka bir karar alırsa ilave

stant yapalım verelim gibi plan bütçe komisyonuna bırakalım onlar kararlaştırsınlar nisan

meclisinde hep beraber oylayalım teşekkilr ederiz evet gayet manhklı gayet makul evet

arkadaşlar önerge 2'nin plan bütçe komisyonuna gönderilmesini kabulilnü oylarııııza
sunuyorum kabul edenler oy birliği ile kabul edilmiŞir teşekktlr ediyorum. Önerge 3

SEVİM ÖZrÜnX eYCÖnrN: Ülkemizde 6 Şubat 2023 tarihinde yaşanan Kahramanmaraş

merkezli deprem felaketi sonucund4 ileride yaşanacak herhangi bir doğal afet sonucu hem

Kepez Beldesi olarak hazırlıklı olmak hem de yaşanan afet sonucu yardıma mütaç
vatandaşlara destek olabilmek adına yetkili organlarla iş birliği içerisinde hareket edilecek bir

Doğal Afet İstişare Komisyonu kurulması hususunrın Belediye Meclisince görüşüleıek karara

bağlanmasını arz ve teklif edeim.02.03.2023 İsmail ÖZCeN Belediye meclis üyesi.

BiRoL ARSLAN: Evet ismail Bey.

İSlVldl, ÖZCIX: Sayın Başkanrm bende bu milletimizin başı sağ olsun hepimiz başı sağ

olsun hepimizde ilzüntü içerisindeyiz millet olarak hala düa yasımız devam edİyor bizlerde

bu deprem felaketlerini sel felaketlerini hazırlıklı olabilmek için bir istişare komisyonu

kuralım diye öneride bulundü 1999 depreminde askerimiz halkımız kurtarma ekiplerimiz

depremzede depremde kalarr vatandaşlanmızı eııkazda kalan vatandaşlanmıza sesimizi duyan

var mı diye bağınyorduk maalesef bu depremde özilr dilerim vatandaşlanmız deprem altmda

kaldı göçilk altında kalan vatandaşlanmız bağınyordu sesimi duyan yok mu diye çok iiaüntii

verici bu tiir durumlarda yönetimler çok önemli yerel yönetim olarak biz ne yapabiliriz

yetkililerle, AFAD olsun, AKUT olsun resmi olalak ne yapabiliriz bir çalışma yapalım 48

kişilik kurtarma ekibi en az orta|arna kişiden oluşuyor ve bunlann ekip maliyeti toplamı 50

milyon TL.

BİROL ARSLAN: Milyar olarak.

İslvleİl ÖzCl,N: 50 milyon evet bir tane kesim demir kesim makinesinin fiyatı 260 bin lira
sizin bu konuda gödrşleriniz vat zAten sizde bilgi verirseniz meırınun olrırum teşekkür ederim

hepimizin tekrardan başı
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BİROL ARSALAN: Ben teşekkiir ederim İsmail Bey'e değerli arkadaşlar İsmail Bey bu

önergeyle beraber geldi ondan öncesinde zaten bizle ekibimizle birlikte haftalık başı

topIantıyla bu konuyla ilgili çalışmalara başladık kepezde Allah yaşatmasın ama oluşabilecek
bir doğal afete karşı yapmamız gerekenler le ilgili şu aııda ekibimiz çahşıyor bazı iki tane

büy{lk depo yapmayı planlıyoruz 200'er metre karelik cam olmayacak içinde ihtiyaç

malzemeleri doğal afet esnasmda ihtiyaç duyulan malzemeleri içinde hazır durumda olacak ve

dikkat ederseniz o termal ısıyla o termal kameralar var ne kadar önemli olduğu ortaya çıkh bu

depremde onlannda içinde olduğu baretin, ışıklı baretin kıyafetlerini, hiltisini, kiiıek, neye

ihtiyacı varsa bunlann tespitini zaten AKUT'la çalışıyoruz bu konuda profesyonel

biliyorsunuz kepezde hemen çamlığm altında onlann yeri iyi ki onlan oraya yer göstermişiz

çünkü bir önceki İzrnir depreminde Çanakkale akut şöyle bir sorun yaşamış arkadaşlar

deprernden sonra tabi bir Çanakkale bir akut örgütürnilz var ve onlar malzemeled herkes

kendi iş yerlerinde kendi evlerinde bulunduruyorlarmrş ve hemen İzırıir de ki o depremde

çöken o binalann 2 saat geçirmişler çiinkü orda 2 saat konuşlanmak için herkes kendi

malzemesini bt yere getirmek için yaklaşık 2 saat kaybettiklerini ifade etnişlerdi bize bil yer

talebinde bulundular bizde Müjgan hanımınla bir|ikte onlan çamhğn altındaki yere gönderdik

2 konteynır çiinkü konteynırlann içinde o yardım malzemelerinin getirdiler o çalışma
malzemelerini o konteynırlara yerleştirdiler arkadaşlar bu depremde Tilrkiye den ilk
Iskenderun'a ulaşmışlar ilk ulaşan akut ekipleri başında Çanakkale ilk geldi çünkü orda

hemen tuzlıca bir araya orda toplandı herkes hatta deprem öncesinde dönem dönem dikkat

ederseniz bizim kapalı Pazar yerinin üst tarafında ışıklar yanıyordu 3. Kaünda hiç gördüniiz

mü biliyorum Çanakkale akut orada eğitimler ve ıatbikatlal yapıyordu o tatbikatlar da o

birliktelik o bizim onlara sunmuş olduğumuz bu kepez belediyesi olarak imkanlan kullanaıak

orda tatbikatlar yaptılar hazırlandılar burada aşağıdaki konteynırlardaki malzemelere lıdıca
ulaşıp İskenderun da ki noktaya ulaşmışlar ve Tiirkiye'deki ilk o deprem bölgesine ulaşan

akut un Çanakkale ekibi yani buda böyle bir gurut verici bir durum tabi on_laı şuanda bize o

malzeme listesini profesyonel olarak hazırlıyorlar afatla birlikte o malzeme listeleıini benim

anlayışıma göre biz bu binalan yapalım o malzeme listesini de bir kampanya diDenleyelim

halkımızın bu çiinkü bir termal kamera 20 bin Euro civarı 3 bin Euro ya da varmış 20 bin

Euro ya da varmış ama o 20 bin Euro'luk termal kamera gerçekten canlı ısr hareketinden

noktasına kadaı şeye kadar koordinatlarrru verir şey yapıyormuş tilm o malzemeleri de

ilerleyen giinlerde inşallü hep beraber ama belediye bütçesinden ama halkımızrn da buna

iştirak edeceği yapaca!| desteklerde bu depolanmızı ve ihtiyaç malzemelerimizi

tamamlayahm. Akabinde tabi ki bu depolann anahtarlan sadece bir kişide olmasın

belediyemiz belediye başkanı, belediye başkan yardımcısı ve müdi.irlerimizde hepsinde yani

birileri birileri şey yapsın zor dıırumda olsa diğerlerinki kapıları açıp o ihtiyaç malzemelerini

AKUT'cular la AFAT'cılarla paylaşmalı diye düşilnüyorum tiim bunlar bizim kendi içimizde
yapmış olduğumuz toplantılarla sizlere ön bilgi bu siireci İsmail Bey biraz daha bir adım daha

iiniteye taşıdı diyor ki biz bu doğal afet istihare komisyonu kuralım aramızda rneclis

üyelerinden o meclis üyelerinden bundan sonraki silreci o gerekli depolann yapılması içindeki
malzemelerin ihtiyaç malzemelerin tamamlanması konusunda artık o komisyon bunlan bu

süreci yönetsin diyor.

İsıvleİl, ÖzcıN: Ekip kurulması Başkanım.
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BİROL ARSLAN: Tabi yani şimdi ekibi tabi komisyon belediye meclis üyelerinden
btirokratlardan peısonellerden AKUT'culardan sivil inisiyatiften bu komisyonda kimler yer
almak istiyorsa orda o komisyonda yer alsın.

İSVllİr, Özcex: Bir ekip 48 kişiden başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki harika Kepez'de bunu ıahatlıkla kent konseyi STK'lar efendim
belediye meclis biirokratlanmız çok rahatlıkla bu 48 kişi tabili Çanakkale akutun afat da dahil
bu komisyonun içine güzel başarılı bir organizasyona hep beraber kurahm taktir komisyonda
olsun.

İSlvllİl ÖZCIN: Başkanrm yasal izinleri zaten AFAD taradından veriliyor.

BİRoL ARLSAN: Peki.

İSLraİl ÖZCaX: Yerel yönetimde el almadıktan sonra bu tiir destekler zor bulunuyor.

BİROL ARSLAN: Evet bu komisyonu isim isim belirleyelim mi?

İSlvll.İl, ÖzCaN: Başkanım arkadaşlar ne uygun görürse

BiRoL ARSLAN: Evet tiim meclis üyeleri bu ttim meclis üyeleri olsun artı tİim belediye

başkan yardımcımız ve tiim bitokatlarrmız başta olmak iizere kent konseyi STK'lar afat akut

tiiırn bunları olduğu bir ama bu komisyonun bir başkan olsun toplantı ve gurup başkan

vekilleri de bu komisyonun yöneticileri olsun arkadaşlar onlar bu toplanü davetiyelerini
gerçekleştirsin.

GÜLHANIM KARCI nanİx.ıN: Başkanım bir şey sorabilir miyim?

BİRoL ARSLAN: Buyurun mikıofona lütfen.

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Komisyon mu yoksa bir arama kurtarma timi mi
kuruyoruz ben onu anlayamadım.

BİRoL ARSLAN: Şimdi önce komisyonu kuralırn bence çiİnkü

GÜLHA}IIM KARCI BARİKAN: o z.ıınan komisyon için o kadar insanın olmasrna gerek

yok diye düşiinüyorum.

BİRoL ARSLAN: Ama...

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Benim söylediğim farklı bir şey ama yarıi ben

Siemensten emekliyim, Siemens arama kurtarmamrz vatdı onya çalışanlar yaklaşık 2 bin kişi

çalışıyordu orda gönüllü olarak insanlar o arııma kurtarmasrna üye oldular ve akuttan eğitim
aldılar hatta deprernlere de katılan bir ekipti hala daha devam ediyordu ben şuanda tam olayı
anlayamadığım için bir açıklık getirilmesini istiyorum.

BİROL ARSLAN: Peki şöyle yapalım

]
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GÜLHAIıIM KARCI BARİKAJıI: Yani komisyon hepimiz komisyonda olacağız bütiin
meclis üyelerimiz ama bunda aktif olarak çalışmak lazım bide.

BİROL AR§LAN: Evet arkadaşlar benim önerim resmi bir komisyon olması müsaade edin
efendim öncelikle resmi komisyon olsun resmi komisyon 5 kişiden veya 3 kişiden burada
karar verelim 5 kişiden oluşsun o 5 kişi ondan sonraki siireci yönetsin doğru mu? Komisyonu
resmi komisyonu kuralım komisyonun adı doğal afet istişare komisyonu olsı,ın 3 kişi 5 kişi
karar verelim bence 5 kişi olsun öncelikle bir arkadaşlar doğal afet istişare komisyonunun
kurulmasrnr oyl,uınıza srınanm kabul edenler oy birliği ile kabul edilmiştir şimdi bu
komisyonun 3 CHP grubundan l İyi Parti grubundan l Ak Parti grubundan isimleri alalım
lütfen ve oylayalım AKP grubu Hüseyin Dalaklıyı önerdi oylannıza srınuyorum AKP grubu

oy birliği ile kabul edilmiştir İyi Parti grubu Rüi Akkoyun oylannıza srınuyoırım sayın Ruhi
Akkoyun İyi Parti grubu oy birliği ile kabul edilmiştir CHP grubundan 3 arkadaşım gönüllü 3

arkadaşım 1 İsmail Bey çtinkü önerge süibi 2 Hatice Hanım bence buraya Nejdet Bey yakşır

çiinkü Nejdet Bey bu şeyde başanh çalışmalar yiirütiiyor burada CHP grubu sayn Nejdet
Uçar sayın İsmail Özcan sayın Hatice Şen oylannrza srınuyoıum kabul edenler oy birliği ile
kabul edilmiştir komisyon hayırlr olsun hemen çalışmalara başlasrn ve ondan sonraki alundaki
yapılacak olan işleri ve programları belirlesinler evet önerge 4.

SEVİM ÖZrÜnr AYGÖREN: Kepez'e ilk yerleşen ailelerden olan Emel YILMAZ
EGELİ'nin aile fertleri anrsrna "Hacer - Ahmet YLLMAZ " isminin Beldemizde uygun

görülen bir park alanına isminin verilmesi hususunun Belediye Meclisince görüşülerek karara

bağlanmasını arz ve teklif ederim. 28.02.2023 Mehmet Yaman Belediye Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Evet bir park ismi talebi var arkadaşlaı önerge 4 te görüş beyan etmek

isteyen arkadaşım var mı? O halde isim öneıge 4 te isim komisyonuna sevkini oylannrza
sunuyorum kabul edenler oy birliği ile kabul edilrniştir teşekktlı ederim önerge 5.

§EvİM ÖzrÜnr AYGÖREN: Çanakkale İli Kepez Belde Belediyesi olarak hız|a art-aırı

nüfusumuza, öğrencilerimize ve hallomıza düa iyi hizmet edebilmek amacıyla aıaç
ihtiyacımız olmuştur. Halkımıa ve öğencilerimizi mağdur etmemek için ihtiyacmız olan 1

(bir) adet 12 metre uzunluğunda toplu taşlma otobüsiiniiırı uygun devir ve bedel karşılığı ile
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığ'ndaıı, Belediyemize devir edilmesi için Belediye
Başkanına yetki verilmesi hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli karann
alrnmasını arz ve teklif edeim. 02.03.2023 Birol ARSLAN Belediye başkanı arz ederim.

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar önerge 5'de biliyorsunuz beldemiz hızla büyüyor ve bu
noktada nüfusumızda hızla artıyor bu güne kadar Çanakkale Belediyemizden 2 adet otobüsü

hibe almıştık 2 adet otobüsü de İzmir büyiik şehir belediyeden almıştık şimdi 1 adet otobüsü
İstanbul büyük belediyesinden alacağız çok düşü bir sembolik bedel karşıhğında olacak bu

bununla ilgili şansımı devir almaya ve bedel karşılığı devir almaya İstanbul büyiik şehir
belediyeden bana yetki verilmesini teklif ediyorum val mı görüş beyan etmek isteyen

arkadaşım o halde oylamaya geçiyoruz önerge 5 te belediye başkanına sembolik ücret ile satrn

almayr ve devir etmeyi izin veımeııızi oylarrnıza sunuyorum kabul edenler oy birliği ile kabul
edilmiştir teşekkiiı ederim evet değerli meclis üyeleri 5 önergemiz vardı. Almış olduğumuz
kararlan belediyemize hayırlı olmasını diliyorum hepinize onu simdi şöyle bir konu var
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meclisi kapattık bundan sonraki tamam teşekkilr ederiz meclisi kapattık tabi böyle bir
durumda 19 Mayıs Yağlı Pehlivan Güreşleri programlannı yapalım mı yapmayalım mı bunu

nisan meclisinde mi görüşelim bugtiırı görtişelim bir ay daha bekleyelim bir ay tabi ki nasıl bir

şey olacak nisan meclisinde.

ÖzıBvı CAIıIER: Bil gi verdi.

BİROL ARSLAN: Siire yetişmez ihaleye çıkacağız arkadaşlar bir nevi kapattık dedik ama

eğer karar alacaksak bunlan tutanaklara geçmemiz gerekiyor o halde tek tek guruplar bu

konuda lütfen önce AKP'den başlamak üzere görüşlerini beyan etsinler mikrofona lütfen.

SERKAN KALE: Bence yapmayalm çiinkü zaten.

BİRoL AR§LANı Ülkenin bu yaşadığı acılann içinde biz gtiıeş yapmayalım AKP
gurubunun teklifi önerisi budur evet lütfen İyi Parti de karannı bildirsin.

HALİL UYANIK: Biz de Başkanım yapılmamasr.

BİROL ARSLAN: Peki İyi Parti gurubu da yapılmaması konusunda CIIP gurubuna verelim

lütfen mikıofonu.

MEHMET YAMAN: Başkarum biz de yapmayalm noktasındayz yapmasak daha uygun

olur iiılke zaten durumu ortada daha uygun olur diye di§tinüyorum.

BİROL AR§LAN: Valla ben de aynı şeyi düşiitıüyorum simdi arkadaşlar biliyorsunuz yağlı

pehlivan giireşlerini davullar şimdi ülkede bu ac ar yaşanırken insanlar ölmüşken toprağın

altındayken bizim orda bu organizasyonu gerçekleştirmemiz çok ta uygun değildir. Bunu üç

farklı gurup teklif olarak bu yıl 19 Mayıs tarihinde yağlı pehlivan giıreşlerini yapılmaması

karan almış bulunmaktayız buyurun İsmail Bey.

ısı/IAıı, Özcex: Başkanım isterseniz yardım kampanyası yapalım bilmiyorum nasıl olur?

BİROL ARSLAN: Peki şöyle yapahm o halde deprem bölgesine peki yardım kampanyası

nasıl bir yardım kampanyası

SERKA}{ I(ALE: Şimdi o zaman silnnet olacak çocuklar var.

BİROL ARSLAN: Ama o şey de o festivalde.

SERKAI\ KALE: Festivalde ama öyle bir şey olacaksa

BİROL ARSLAN: Festivale daha s{ıreç var ama yine onu da görüşelim isterseniz.

SERKAI\I KALE: Bence mantık]ı olur.

BİROL ARSLAN: Peki festivali yapmasak da...

SERKAN KALE: Çocuklar silnnet olur, bugtiııı mevlit toplanıyor her zaman yaptığımız gibi
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BİROL ARSLANı Peki bence onu öniimiizdeki meclislerde konuşalım öniimiizdeki
meclislerde bir saniye.

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Bu yardım konusu şu aııda aceleyle getirmemek lazım
herkes kendi gurubundan daha sonrasında belki ortak karar alınabilir.

BİROL ARSLAN: Peki o zaman guruplar nisan ayında kendi içinde görüşsiin nisan
mecl isinde yapılacak olan.

GÜLHANIM KARCI BAII,İKAIı{: Bu çok aceleye getirilmiş bir karar olacak yardım
yapma konusunu yani şu anda çiinkü bir anda ortaya söylenen bir şey bide yardımlann
gerçekten yerine ulaşması konusunda sıkıntılar olduğunu düşiinüyorum bunu da dikkate
almak gerekiiğini di.§ünüyorum.

BİROL ARSLAN: Evet.

GÜLHANIM KARCI BARİKA]ı{: Yani gereksiz yere belki çok fazla yardım gidiyor gerekli
yere hiç yardım gitmeyebiliyor.

BİROL ARSLAN: Orada her tiirlü ihtiyaç malzemesi geıçekten ihtiyaç vaı.

GÜLHANIM KARCI BARİKA]ı{: Eminim bunun bir organizasyon görmüşsiinüzdiir siz
orda bizzat yaşamışsmrz.

BİROL ARSLA|{: Ama bizim yardımlanmız peki teşekkiir ederim değerli kamuoyu kepez

belediyesinin göndermiş olduğu tiim yardımlar gerçekten doğu noktalaıa teslim edildi
gerçekten ihtiyaç olan bölgelere ihtiyaç olan bölgelere gidip te doğru insanlara ulaştı.

GÜLHANrM KARCI BARİKAN: Ben söziimü galiba yanhş anlaşıldı Kepez Belediyesi
olarak demedim ben sadece Tiirkiye geneline söylediğim bir şeydi.

BiRoL ARSLAN: Peki teşekkiir ederim evet anlayan aııladı peki peki hadi bakalım evet

almış olduğumuz kararlar kepezimize hayırlı olsıın sağlık diliyorum herkese. 02.03.2023

Birol ARSLAN Sevim öztürkAYGÖREN

Meclis l(atibi

Burçin SOYSAL

Meclis katibiBelediye Başkanı
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